

**Regina ex rel. Cedar Crescent Developments Ltd. Appellant;**

and

**Allan C. Kelly et al. and Greater Vancouver Regional Board and Greater Vancouver Regional District Respondents.**

1976: November 24, 25; 1976: December 7.

Present: Martland, Judson, Spence, Dickson and Beetz JJ.

ON APPEAL FROM THE COURT OF APPEAL FOR BRITISH COLUMBIA

*Municipal corporations — Expropriation of land — Compensation set by arbitration — Regional Board dissatisfied with amount of award — By-law to abandon expropriation passed in camera — Validity of by-law — Municipal Act, R.S.B.C. 1960, c. 255, s. 492.*

APPEAL from a judgment of the Court of Appeal for British Columbia<sup>1</sup>, dismissing an appeal from a judgment of Dryer J. refusing a writ of mandamus to compel the Greater Vancouver Regional Board to comply with an arbitration award. Appeal dismissed.

*D. W. Shaw*, for the appellant.

*J. Giles and P. Parsons*, for the respondents.

The judgment of the Court was delivered by

MARTLAND J.—I am in agreement with the reasons and conclusions stated by Maclean J.A. on behalf of the majority of the British Columbia Court of Appeal. I would dismiss the appeal with costs.

*Appeal dismissed with costs.*

*Solicitors for the appellant: Davis & Co., Vancouver.*

*Solicitors for the respondents: Farris, Vaughan, Wills & Murphy, Vancouver.*

<sup>1</sup> [1976] W.W.D. 59, 14 N.R. 525.

**Regina ex rel. Cedar Crescent Developments Ltd. Appelante;**

et

**Allan C. Kelly et autres et le Greater Vancouver Regional Board et le Greater Vancouver Regional District Intimés.**

1976: les 24 et 25 novembre; 1976: le 7 décembre.

Présents: Les juges Martland, Judson, Spence, Dickson et Beetz.

EN APPEL DE LA COUR D'APPEL DE LA COLOMBIE-BRITANNIQUE

*Municipalités — Expropriation de terrains — Indemnité fixée par arbitrage — Regional Board insatisfait du montant de l'indemnité — Arrêté d'abandon de l'expropriation pris à huis-clos — Validité de l'arrêté — Municipal Act, R.S.B.C. 1960, c. 255, art. 492.*

POURVOI interjeté d'un arrêt de la Cour d'appel de la Colombie-Britannique<sup>1</sup>, rejetant un appel d'un jugement du juge Dryer refusant d'émettre un *mandamus* pour contraindre le Greater Vancouver Regional Board à se conformer à l'arbitrage. Pourvoi rejeté.

*D. W. Shaw*, pour l'appelante.

*J. Giles et P. Parsons*, pour les intimés.

Le jugement de la Cour a été rendu par

LE JUGE MARTLAND—Je souscris aux motifs et conclusions formulés par le juge Maclean au nom de la majorité de la Cour d'appel de la Colombie-Britannique. Je suis d'avis de rejeter le pourvoi avec dépens.

*Pourvoi rejeté avec dépens.*

*Procureurs de l'appelante: Davis & Co., Vancouver.*

*Procureurs des intimés: Farris, Vaughan, Wills & Murphy, Vancouver.*

<sup>1</sup> [1976] W.W.D. 59, 14 N.R. 525.